
Informasjonsmøte Drangsholt Vannverk 15/12 2011. kl 19.00  Zoar 

Fremmøte: 31 + styret 

Ordstyrer: Anne Katrine.   

Anne informerte grovt sett om saksgang fra vår side i forhold til skaden og hvorvidt det var nyttig å 

politianmelde saken eller ikke. Hoved saken for styret i denne perioden har vært å konsentrere seg 

om å levere renest mulig vann til forbtukerne.  Advokaten vår har tilskrevet AT Skog og grunneier i 

hvilken grad de innrømmer ansvar eller ikke. Vi har ikke fått tilbakemelding etter purring. I en senere 

korrespondanse fraskriver partene seg ansvaret.  Advokaten følger opp saken. 

Fredrik Ording (Asplan Viak) har laget en rapport for oss for å gi oss råd om hva vi må gjøre for å bøte 

på skaden, dette fordi  AT Skog ikke har vært behjelpelige nok til å rydde opp etter seg.  

På spørsmål fra salen er det slik at nedslagsfeltet er klausulert. Det kom også spørsmål om  

framtidsutsiktene for vannkvaliteten(teleløsning). Rapporten vil bli lagt ut på hjemmesiden.  

Nanofiltrering.  Folke informerte om nanoteknologi som barriere mot fargetallet. Vi har bestilt 6 

staver(filtre) for å få vannverket godkjent. Denne barrieren er tilnærmet vedlikeholdsfri. Denne 

barrieren kommer i stedet for kitosananlegg som ble forelagt andelshaverne på siste møte.  Dert er 5 

– fem års garanti på anlegget. Leveringstid er 8-12 uker fra dd.  

Det kom skepsis fra salen om å ta i bruk ny teknologi som nanofiltreringsanlegg er i forhold til at vi 

tidligere har vært prøvekaniner med dårlig resultat.  På tross av store nedbørsmengder viser det seg 

at anlegget vårt pr i dag jobber meget godt og den siste barrieren mener vi skal gjøre  slitasjen på  

det eksisterende anlegget  mye mindre. Det er Ipec som leverer anlegget og det  og de ønsker DVV 

som et utstillingsvindu. Om prisen er lavere enn veiledende vet vi ikke, men vi har enstemmig gått 

inn for kjøp.  Barrieren er godkjent hos Matilsynet. Denne fjerner inntil 98 % av humusen i vannet.  

Forhandlingsutvalget som skulle jobbe mot tilkopling til Kristiansand Kommune trakk seg, men 

Camilla Espedalen tok saken videre og fikk tilbakemelding fra Kristiansand om at de ikke var 

interessert i å forholde seg til DVV før det kom  en konkret henvendelse fra oss. Kommunene ligger 

allerede på etterskudd i forhold til utskifting av eksisterende nett ellers i kommunen. Det betyr at det 

er langt fram i forhold til å kople oss på. Dersom det er ønskelig fra andelshaverne å fortsette dette 

utvalget, må det opprettes et nytt av evt interesserte.  Det må også tas hensyn til andelshavere som 

heller ønsker å borre kontra å knytte seg til offentlig nett. 

Andelshaverne oppfordres til å fremme de saker de ønsker til Årsmøtet. 

Sigurd Løyning berømmet styrets arbeide, og ba støtte det arbeidet vi bedriver. Tilsynet har gjort en 

formidabel jobb i denne perioden og fikk applaus for dette. 

Det har påløpt ca 45.000,- ekstra i utgifter i forbindelse med ulykken. 

Det vil bli fremmet et erstatningskrav mot AT Skog /grunneier. Dette gjelder ny barriere(175.000,-), 

tilbakeføring av veien, dekning av ekstra utgifter til prøvetakning  og advokat(10.000,-)(45.000,-). 

Andelshavere som har fått ødeleggelser bes om å rapportere inn disse innen jul.  

Den kompetansen vi har hatt på banen i forbindelse med uhellet, har vært uvurderlig. 



Valgkomiteen i vannverket må innen årsmøtet finne kandidater til  de to styremedlemmene som er 

på valg i 2012.  

Det kom forespørsel om å få giro for vannavgift i posten i stedet for på nett da ikke alle er tilknyttet 

nettverket. De som ønsker det kan få  de ønsker pr post. Smser som blir sendt ut er generelle 

remindere til alle andelshaverne. Vi er ikke et inkassobyrå!  

 

Ref/kjo  

 

 

 


